
Kristiansand, 25. januar 2023

Innkalling til møte i Foreldrerådets arbeidsutvalg (FAU) ved Vardåsen skole, tirsdag 31. januar kl 18:00.

Innkallingen gjelder medlemmer i FAU.

Vi møtes på skolens personalrom. For de som ikke har anledning så vil det være mulig for deltakelse digitalt:
https://meet.google.com/ixn-koyc-hpz

Saksliste:

H23/01 Godkjennelse referat og gjennomgang av aksjoner fra sist møte
H23/02 Referat fra sist møte i SU
H23/03 Temakveld våren 2023
H23/04 Innspill på leverandør av skolefoto. Er det ønskelig fra FAU med en prosess for å velge

ny (og forhåpentligvis rimeligere) skolefotografering?
H23/05 Kommuneplan. Forslag til ny kommuneplan er lagt ut på

https://www.kristiansand.kommune.no/tema/kommuneplanen/
Er det innspill på denne fra FAU? Et vesentlig punkt er at det skal utarbeides en
områdeplan for Strømme/Rona.

H23/06 Foreldreundersøkelsen (se vedlegg)
H23/07 Innspill fra foreldre

●
H23/08 Rektors hjørne

-Elevundersøkelsen
H23/09 Eventuelt

Tor Magne Lindeberg Veronica Andersen

FAU-leder Vara FAU-leder
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Møtereferatet begynner på neste side
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Møtereferat

Møtereferat nr: Møtested/møterom: Dato: Tid: Referent:

04-2022/2023 Personalrommet 31.01.2023 18:00-19:30 V. Andersen

Møtedeltakere (klasse): Fravær (klasse):

Rektor, FAU leder

Klassekontakt fysisk: 1.1, 1.2, 2.1, 2.2, 3.1, 3.2, 4.1,
4.2, 5.1, 5.2, 6.1, 6.2, 7.1 7.2

På meet:

Klassekontakt:

Vara:

Neste møte: 28.02.23

Kommentarer:

H23/01 Godkjennelse referat og gjennomgang av aksjoner fra sist møte.

H23/02 Referat fra sist møte i SU: Bernard Hovden stiller som SU-leder. Dette er toårig.
Elevrådet ønsker å bruke asfaltbanen til flerbruksbane. SU, FAU og elevrådet snakkes
felles om en prioriteringsliste. Sjekker ut om man kan få tippemidler.
Trafikkaksjonen: Hadde kontakt med ca 50 bilister denne dagen.
Positivt og ønsker å ha dette som en årlig aksjon.
7. trinn: Må leveres inn en søknad på 7. trinnsturen til Haraldvigen til
skolemiljøutvalget.
5. - 6. trinn: 17. mai komite. Det er opprettet en komite.
Natteravnordningen har vært velfungerende. Det er viktig at vi er tilstede.

H23/03 Temakveld våren 2023:
Komiteen har ikke landet på noe enda innenfor tema nettvett.
Etter foreldreundersøkelsen er det viktig å fokusere på mobbing. Vi ønsker å endre
tema til et fokus på mobbing. Forslag er en tirsdag eller torsdag i mars. Forslag å
invitere RVTS. Ønsker det todelt, 1.-4. trinn- 5.-7. trinn.
Vi setter 14. eller 21. mars som datoer. Ann-Birgithe holder i dette.

H23/04 Innspill på leverandør av skolefoto. Er det ønskelig fra FAU med en prosess for å velge
ny (og forhåpentligvis rimeligere) skolefotografering? Tor Magne og Sara F.Pedersen

H23/05 Kommuneplan. Forslag til ny kommuneplan er lagt ut på
https://www.kristiansand.kommune.no/tema/kommuneplanen/
Er det innspill på denne fra FAU? Et vesentlig punkt er at det skal utarbeides en
områdeplan for Strømme/Rona.
Stille spørsmål om skolestruktur, kommunale tiltak som svømmehall, bibliotek.

Tiltaket er viktigere enn beliggenhet for oss på Vardåsen.
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H23/06 Foreldreundersøkelsen (se vedlegg)
Det er veldig lav svarprosent og mange i FAU har ikke fått med seg undersøkelsen.
Har det blitt kommunisert godt nok ut blant foreldrene? Hvilke kanaler er brukt?
Vi i FAU lurer på hva som er gjort for å jobbe med forholdene her på skolen?
Hva vil personalet jobbe videre med etter denne undersøkelsen?
Forslag om vara burde bli invitert til neste møte.

H23/07 Innspill fra foreldre
- Husk foreldrenettverk!
- Chat GPT- Hvordan forholder skolen seg til dette?

H23/08 Rektors hjørne
Nytt budsjettår. Økonomien er anstrengt i både kommunen og oppvekst.
Underskuddet ble ikke så formidable som først antatt og vi fikk noen tildelinger på

slutten av året som gjorde at underskuddet ikke ble så stort som først antatt.
Endte opp på et minus på 680.000 i skolen og et minus på 340.000 i SFO.
Disse tildelingene kommer ikke neste år.
Må spare inn på bemanning. En måte å gjøre dette på er å bytte mer om på folk på

huset. Jobber med å kartlegge neste års 1. trinn for å finne ut av kabalen til høsten.

Den ubemannet leirskoleavtale er blitt strammet inn. Vardåsen skole legger ned leirskolene Skog,
fjell og kyst. Fra og med høsten og blir en del av ordningen der vi sender elevene til Bringsvær.

Elevundersøkelsen: Vi trenger samarbeidet med foreldrene.
Dette gjøres på skolen:
Pedagogisk analyse på 5. 6. og 7. trinn
Aktivitetsplaner
Klassetrivsel er tilbake etter 3 år, at GDPR reglementet.

Rektor Bente informerer om andelen som opplever at de blir mobbet på skolen.
5. trinn: 27,1 prosent, 6.trinn: 23,5 prosent og 7. trinn: 11,3 prosent
Handler om verbal trakassering.

Neste FAU møte jobber vi videre med tallene. Vara stiller!

H23/09 Eventuelt

Side

4 av 4


